



Date: 07/05/2023

التاريخ: 2023/05/07م

Disclosure regarding the new Subsidiary Company

إفصاح بخصوص الشركة التابعة الجديدة

With reference to our earlier disclosure dated 27 February 2022 regarding formation of a new Subsidiary Company in United Arab Emirates and the subsequent approval by the shareholders in the Annual General Meeting, we would like to inform that the registration of the Subsidiary Company in the United Arab Emirates was completed, and the name of the subsidiary company is Al Jazeera Steel Products Co L.L.C. The Subsidiary company is setting up a 450,000 metric tons per annum state of the art new medium section mill in Khalifa Economic Zone Abu Dhabi (KEZAD), UAE. The Subsidiary company has entered into a land lease agreement with AD Ports Group for setting up the mill in KEZAD, Abu Dhabi.

بالإشارة إلى إفصاحنا السابق بتاريخ: 27 فبراير 2022م فيما يتعلق بتأسيس شركة تابعة جديدة في دولة الإمارات العربية المتحدة والموافقة اللاحقة من قبل المساهمين في الاجتماع العام السنوي ، نود أن نعلم أن تسجيل الشركة التابعة في دولة الإمارات العربية المتحدة قد اكتمل ، واسم الشركة التابعة هي شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.م تقوم الشركة التابعة بإنشاء مصنع جديد للمقاطع الانشائية المتوسطة بحوالي 450,000 طن متري سنويًا في مناطق خليفة الاقتصادية أبوظبي - مجموعة كيزاد، الإمارات العربية المتحدة. وقد أبرمت الشركة التابعة اتفاقية إيجار أرض مع مجموعة موانئ أبوظبي لإنشاء المصنع في منطقة كيزاد، أبوظبي.



المفوض بالتوقيع / Authorised Signatory